
Zápisnica  
 
 

z  verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa 28. septembra 2009 

 
Prítomní:   
JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:  Ing. Iveta Kanderková, Daniel Bebej, Jozef Domiňák, Bc.Pavol Kudzbel, Peter Kontra, 
Ján Poštek 
Hl. kontrolór: Viera Bebejová - neprítomná, ospravedlnená   
Neprítomní poslanci: Pavol Loffaj – ospravedlnený  
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák  privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva 
a občanov obce. Skonštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci a obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.  
 
K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania 

Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce 
návrhy. Poslanci, ani starosta nepredložili žiadne návrhy. Všetci prítomní poslanci hlasovaním „za“ 
odsúhlasili celý program rokovania. 
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Ing. Ivetu Kanderkovú a Petra Kontru. 
Hlasovaním „za“ Ing. Ivetu Kanderkovú boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ 
Petra Kontru boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  

Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák určil za overovateľov zápisnice poslancov Daniela 
Bebeja a Jána Pošteka.  Za zapisovateľa zápisnice určil Mgr. Patríciu Korčuškovú. 
 
K bodu číslo 4:  Schválenie návrhu VZN Obce Podbiel o určení výšky mesačného príspevku 

Starosta vysvetlil poslancom, že nedopatrením sa do platného VZN v čl. 4 ods.1 písm.d/ 
dostala suma 0,89 € ako mesačný príspevok rodiča na stravu dieťaťa. Podľa platného výnosu MŠ 
SR má byť mesačný príspevok v sume 0,90 € bez uvedenia prepočtu v Sk. Návrh VZN bol 
vystavený na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote. Neboli k nemu podané žiadne 
pripomienky. Do otvorenej diskusie sa nikto neprihlásil. Hlasovaním „za“ VZN Obce Podbiel 
o určení výšky mesačného príspevku boli všetci prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 5:  Schválenie návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 
obdobie IV. štvrťroka 2009 

Starosta obce informoval, že návrh Plánu bol vystavený na úradnej tabuli v zákonom 
stanovenej lehote. K návrhu neboli podané žiadne pripomienky. Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
Hlasovaním „za“ schválenie návrhu Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na obdobie 
IV. štvrťroka 2009 boli všetci prítomní poslanci. 
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K bodu číslo 6:  Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontrolnej činnosti  

Starosta obce informoval, že Obec Podbiel rešpektuje návrh hlavného kontrolóra na zaslanie 
výziev neplatičom miestnych daní a poplatkov a pristúpi k riešeniu veci. Starosta otvoril diskusiu, 
do ktorej sa nikto neprihlásil. Správu berú poslanci na vedomie. 
 
K bodu číslo 7: Schválenie odmien dôchodcom pri príležitosti mesiaca úcty k starším 

Starosta obce informoval, že v mesiaci október sa uskutoční tradičné posedenie pre 
dôchodcov. Za aktívnu celoživotnú prácu v oblasti športu navrhol starosta odmeniť finančnou 
odmenou v sume 170,- € p. Ondreja Krafského a v sume 170,- € p. Libušu Lofajovú. Z poslancov 
nikto nepredložil iný návrh. Hlasovaním „za“ boli piati poslanci, jeden sa zdržal hlasovania. 
  
K bodu číslo 8:  Opätovné prerokovanie žiadostí občanov 

Starosta obce vyzval predsedu stavebnej komisie p. Petra Kontru, aby predniesol stanovisko 
komisie ku žiadostiam, ktoré boli odložené na toto rokovanie obecného zastupiteľstva. Komisia 
doporučuje zamietnuť žiadosť Františka Adamca, bytom Podbiel č.213 o odkúpenie pozemku 
zobrazeného GP č.36430234-14/2009, vyhotoveným ARLANDA s.r.o., Nižná dňa 31.03.2009 ako 
parcela s vyznačením C-KN č.355/2 o výmere 217 m2, orná pôda, k.ú. Podbiel, ďalej žiadosť 
Rastislava Malatinku a manž. Anety Malatinkovej rod. Sitekovej, obaja bytom Podbiel č.466 o 
odkúpenie pozemku zobrazeného ako parcela C-KN č.355 o výmere 292 m2, orná pôda, k.ú. 
Podbiel a žiadosť Kataríny Grúňovej rod. Turčákovej, bytom Podbiel č.376 o odkúpenie pozemku 
zobrazeného ako parcela E-KN č.20458 o výmere 257 m2, zastavané plochy a nádvoria, k.ú. 
Podbiel, v takom znení, v akom boli predložené.  Doporučuje žiadateľom Františkovi Adamcovi, 
bytom Podbiel č.213, Rastislavovi Malatinkovi a manž. Anete Malatinkovej rod. Sitekovej, obaja 
bytom Podbiel č.466 a Karatíne Grúňovej, bytom Podbiel č.376 vyhotoviť nový geometrický plán 
na zameranie pozemku parcela E-KN č.20458 o výmere 257 m2, zastavané plochy a nádvoria, k.ú. 
Podbiel, a to tak, aby všetkým menovaným záujemcom o predmetný pozemok bola následne Obcou 
Podbiel odpredaná rovnaká časť parcely E-KN č.20458 o výmere 257 m2, zastavané plochy 
a nádvoria, za sumu 4,98 € za 1 m2. Starosta vyzval prítomného p. Rastislava Malatinku, aby sa 
k tomu vyjadril. Ten s návrhom súhlasil. Starosta navrhol termín na predloženie nových žiadostí , 
t.j. do 30.11.2009. Hlasovaním „za“ zamietnutie žiadostí v znení, v akom boli predložené a „za“ 
doporučenie žiadateľom podať si nové žiadosti podľa novovyhotoveného GP boli všetci prítomní 
poslanci.  

Komisia ďalej doporučila obecnému zastupiteľstvu zamietnuť žiadosť Ing. Viliama 
Karisného a manž. Danky Karisnej, obaja bytom Podbiel č.268 o odkúpenie podielu Obce Podbiel 
13/36-ín na pozemku zobrazenom GP č.10/2009, vyhotoveným Ing. Jurajom Lukačíkom dňa 
02.02.2009 ako parcela s vyznačením C-KN č.916/20 o výmere 86 m2, zastavané plochy 
a nádvoria, k.ú. Podbiel, a to z takého dôvodu, že uznesením č.5/2009 bol tento majetok predaný p. 
Margite Plavákovej. Nikto nemal žiadne pripomienky. Hlasovaním „za“ zamietnutie tejto žiadosti 
boli všetci prítomní poslanci.  
 
K bodu číslo 9:  Žiadosť Vilmy Mikulášikovej a Miroslava Mikulášika o odkúpenie pozemku 

Starosta obce vyzval predsedu stavebnej komisie p. Petra Kontru, aby predniesol stanovisko 
komisie ku žiadosti. P. Kontra informoval o tom, že komisia doporučuje schváliť žiadosť Miroslava 
Mikulášika a manž. Vilmy Mikulášikovej rod. Matuškovej, 027 42  Podbiel č.211 o odkúpenie 
pozemku zobrazeného GP č.35080558-53/2009, vyhotoveným Ing. Jurajom Lukačíkom ako parcela 
s vyznačením C-KN č.355/4 o výmere 12 m2, orná pôda, k.ú. Podbiel, a to za sumu 4,98 € za 1 m2, 
t.j. spolu 59,76 €. Z prítomných nemal nikto pripomienky. Hlasovaním „za“ boli všetci prítomní 
poslanci.  
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K bodu číslo 10:  Informácia starostu obce o možnosti čerpania investičného úveru v roku 
2010 

Starosta obce informoval o úvere, ktorý v súčasnosti splácame, a o možnosti čerpania 
nového úveru v roku 2010 za výhodných podmienok. V roku 2010 by mala mať obec dostatok 
finančných prostriedkov na realizáciu nových vecí, ale navrhol nenechávať ležať staré projekty 
a z nového úveru zrekonštruovať napr. cestu na Zámostí, ktorú nie je možné realizovať z iných 
zdrojov z dôvodu nevysporiadania pozemkov. Starosta vyzval prítomných poslancov, aby sa nad 
týmto návrhom zamysleli, pretože jeho financovanie bude možné z obecného rozpočtu bez 
problémov utiahnuť a návrh predloží na prerokovanie zastupiteľstvu pravdepodobne v mesiaci 
január 2010. V tejto dobe by malo byť už jasné, s akými fin. prostriedkami môže obec počítať 
v príjmovej časti rozpočtu na rok 2010. Starosta vyzval poslancov na diskusiu. Poslanec Kontra sa 
opýtal na podmienky splácania. Starosta odpovedal, že sa zmení len úrok, a to na 1 %.  Ďalej bude 
možné ušetriť aj na sume za realizáciu stavieb, pretože rozpočty v projektových dokumentáciách sú 
nadsadené a z verejného obstarávania vzíde nižšia suma za zrealizovanie stavby. Poslanec Bebej 
upozornil, že je nevyhnutné realizovať stavebné projekty, ktoré má obec k dispozícií, a že Zámostie 
je na základe množiacich sa sťažností tamojších obyvateľov prvoradé. Poslanci berú tento bod na 
vedomie.  
 
K bodu číslo 11:   Interpelácie poslancov a občanov 

Starosta obce vyzval poslancov a občanov do diskusie. Poslanec Bebej sa pýtal na terénne 
úpravy po zrealizovaní prebiehajúcej stavby VN na Zámostí, a kedy sa predpokladá jej ukončenie. 
Starosta upozornil, že firma, ktorá stavbu realizuje, má v rozpočte aj práce na zhutnenie terénu 
a jeho úpravu a stavba bude ukončená v priebehu dvoch týždňov. Ďalej starosta informoval 
o príprave na realizáciu preložky VN v lokalite Sihla. Bude vybudovaná druhá trafostanica a zemné 
elektrické vedenie. Stavbu bude financovať SSE, a.s., Žilina, avšak bude nevyhnutná aj finančná 
spoluúčasť obce, nakoľko preložku vedenia žiada obec. Obci SSE, a.s., Žilina preplatí aj projektovú 
dokumentáciu preložky VN, ktorú financovala.  
 
K bodu číslo 12:   Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil 
rokovanie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Daniel Bebej  ............................ 

 
       Ján Poštek                        ............................ 

 
 
 
             JUDr. Jozef Domiňák  
                   starosta  obce 
 
 Prílohy : - uznesenie číslo 5/2009 
   - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - VZN  
  - Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
  - Správa hlavného kontrolóra obce 
  - žiadosti 


